

Plats: Klas Persson, Jonstorp

Närvarande: Per Möller (PM) Ordf.
Fredrik Kanth (FK)
Klas Persson (KP)
Erling Wirehed (EW)
Tord Torstensson (TT)
Lars-Göran Lundin (LGL)

Övriga närvarande:
Conny Söderholm (CS) TEAB

§ 1. **Mötets öppnande**

Ordföranden öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna.

§ 2. **Val av justeringsman**

Att jämte ordföranden justera dagens protokoll valdes Klas Persson

§ 3. **Föregående mötesprotokoll**

Föregående mötesprotokoll, godkändes och lades till handlingarna.

§ 4. **Ekonomi**

VF har investerat i ett program för att kunna hantera kommande utdebiteringar som heter VÄGFAS, kostnad ca 13 000 kr.

§ 5. **Åtgärdsplan**

Pågående arbeten bifogas som bilaga till protokollet.

§ 6. **Övriga frågor**

Klagomål om parkeringssituationen på Måbärsvägen har inkommit.

PM informerar om vägföreningens ståndpunkt och punkten lämnas utan åtgärd.

Klagomål på höga häckar på G/C vägar TEAB skaffar broschyrer om laglig höjd.

Tomtägareföreningen önskar få sätta upp en tilläggskylt, godkänns av styrelsen.

Teleteknik JLT, ansvarar för efteranslutningar för fiber önskar ett generellt godkännande för grävningar i samband med dessa jobben, godkänns av styrelsen.

Byavandring i maj, VF försöker ha minst en person från styrelsen med på denna.

Beckasinvägen återställning, TEAB påpekar att området inte är i skick för ett övertagande utan att det finns ett antal anmärkningar. PM kontakter Viktor Storm på kommunen om att TEAB bör vara med på kommande besiktning.

G/C-vägen mellan skolan och ishallen saknar asfalt efter kommunens reparationer. PM kontakter kommunen.

Möllebacken 7, buskar skall sågas ner in mot grönområdet. TEAB

Linjerna på parkeringsplatsen vid affären skall uppdateras, TEAB

Vägguppen på Revavägen skall kortas in 1 meter på högra sidan sett från skolan samt markeras med vit färg. TEAB

§7. Vägföreningens upphörande.

Beslöts att första utdebiteringen framskjuts till efter sommaren 2019. Frågan om utdebitering och dess storlek hanteras på årsmötet i juni. VF skall ta fram ett följebrev till utdebiteringen, FK skriver ett förslag.

Ett övertagandedokument skrevs och skickades till kommunen den 12/3 därefter avvaktar VF besked från kommunen som skall hantera frågan i kommunstyrelsen.

Under övertagandeprocessen beslöts att inte starta några stora projekt.

§ 8 Mötets avslutande

Ordförande tackade för visat intresse, och förklarade mötet avslutat.

Nästa möte hos Ted Söderholm, TEAB den 20/5 kl. 18.30.



**Per Möller
Ordförande**



**Klas Persson
Justeringsman**



**Fredrik Kanth
Sekreterare**